
 

1 
 

Z Á P I S N I C A 

zo zasadnutia  Akademického senátu UCM zo dňa 25. októbra 2023  

 
Prítomní: doc. PhDr. Ján Višňovský, PhD., prof. PhDr. Hana Pravdová, PhD., Bc. Andrea Pavčová, 
Bc. Marek Galierik, doc. PhDr. Oľga Bočáková, PhD., PhDr. Martin Švikruha, PhD., PhDr. Richard 
Brix, PhD., Mgr. Stela Olejárová, PhDr. Jozef Lenč, PhD., Mgr. et Bc. Zuzana Rojková, PhD., doc. 
PhDr. Slávka Démuthová, PhD., Bc. Peter Vojtik, Ing. Eva Ürgeová, PhD., PhD., doc. Ing. Jana 
Moravčíková, PhD.,  MUDr., Zuzana Popracová, PhD. MPH, Ing. Bc. Jana Korcová, PhD., LL.M., 
PaedDr. PhDr. Iveta Petríková Rosinová, PhD., MHA, Lenka Buchová, PhD., Ing. Andrea 
Vadkertiová, PhD., doc. Ing. Katarína Stachová, Michal Zámečník, Dis, Ronald Herák, Ing. Roman 
Mareš 
 
Ospravedlnení: prof. Ing. Anna Zaušková, Bc. Henrieta Kolníková, PhD., doc. RNDr. Ľubica 
Uváčková, PhD., PhDr. Andrej Matonok 
 
Neprítomní: PhDr. Kristína Hlinková 
 
Hostia: prof. Mgr. Katarína Slobodová Nováková, PhD., doc. PhDr. Ľudmila Čábyová, PhD., doc. 
PhDr. Michal Lukáč, PhD., PhDr. Marcel Behro, JUDr. Viktor Hromada, MBA, Ing. Eva Zatková, 
Lenka Ilčáková, Ema Steinerová, Radka Brilská, Linda Jokelová, Sandra Križová, Michaela 
Čutová, Sára Marcineková, Mgr. Matej Kubák 
  
Predsedom AS podpísaný originál zápisnice z rokovania, spolu s písomnými materiálmi, sa 
nachádza v archíve AS UCM. 

Program: 
1. Otvorenie zasadnutia AS (predseda AS ) 
2. Kontrola plnenia uznesení (tajomník AS) 
3. Informácie o prijatých uzneseniach zo zasadnutia AS UCM z 27. 6. 2023 – (tajomník AS) 
4. Kooptovanie nových členov za FSV, FF, FZV (tajomník AS) 
5. Schválenie člena Vedeckej rady UCM 
6. Schvaľovanie členov Disciplinárnej komisie UCM 
7. Schvaľovanie vnútorného predpisu - Zásady voľby kandidáta na dekana fakulty a prijatia 

návrhu na odvolanie dekana fakulty UCM (predseda AS) 
8. Uznesenie AS UCM k integrácii (rektorka UCM) 
9. Podmienky prijímacieho konania na IM UCM 2024/2025 (rektorka UCM) 
10. Vyhlásenie doplňujúcich volieb do zamestnaneckej časti AS UCM na IM UCM (predseda 

AS) 
11. Rôzne: 

· projekt integrácie trnavských univerzít, 
· informácie z RVŠ SR, 
· informácie zo ŠRVŠ. 

12. Záver 
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1. Otvorenie zasadnutia AS UCM (predseda AS UCM)  

Na začiatku zasadnutia bolo prítomných 23 členov senátu, 4 členovia sa ospravedlnili, jeden člen 
bol neprítomný. Zasadnutie AS UCM bolo uznášaniaschopné. Za overovateľov zápisnice navrhol 
predseda AS UCM Ing. Evu Ürgeovú, PhD. a PhDr. Jozefa Lenča, PhD. 

Predseda AS UCM predstavil prítomným členom AS UCM program zasadnutia senátu. 
Doplňujúce body neboli, predseda AS UCM dal schváliť program rokovania senátu.  

Návrh č. 1: Hlasovanie o schválení programu zasadnutia AS UCM  

Výsledok hlasovania: za: 23 proti: 0; zdržal sa: 0 

Program rokovania AS UCM bol schválený. 

 

2. Kontrola plnenia uznesení z 2. 5. 2023 (tajomník AS UCM)  

Na zasadnutí dňa 2. 5. 2023 prijal senát univerzity nasledovné uznesenia:  

Uznesenie č. 19/2023: 
Akademický senát UCM schválil návrh vnútorného predpisu – Štatút FPV UCM. 

Uznesenie č. 20/2023: 
Akademický senát UCM schválil návrh vnútorného predpisu – Štatút FSV UCM. 

Uznesenie č. 21/2023: 
Akademický senát UCM schválil návrh vnútorného predpisu – Štatút IM UCM. 

Uznesenie č. 22/2023: 
Akademický senát UCM schválil Výročnú správu o činnosti UCM za rok 2022 

Uznesenie č. 23/2023: 
Akademický senát UCM schválil Podmienky prijímacieho konania na IM UCM pre akademický 
rok 2023/2024, II. kolo.   

Uznesenie č. 24/2023 
Akademický senát UCM žiada vedenie univerzity, aby poskytovalo členom akademického 
senátu písomnú informáciu o prerozdelení dodatočne pridelených neúčelových dotačných 
prostriedkov (Dodatkov k dotačnej zmluve o poskytnutí dotácie). 

Uznesenie č. 25/2023 
Akademický senát UCM žiada vedenie univerzity, aby poskytlo členom akademického senátu 
písomnú informáciu o prerozdelení pridelených neúčelových dotačných prostriedkov 
(navýšenie programu 07711 o 291 411 EUR a navýšenie programu 0771201 o 110 952 EUR) v Dodatku 
č. 7 k dotačnej zmluve o poskytnutí dotácie na rok 2022. 

Termín: 16.5.2023 
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Uznesenie č. 26/2023 
Akademický senát UCM žiada vedenie univerzity, aby poskytlo členom akademického senátu 
písomnú informáciu o prenose finančných prostriedkov z roku 2022 za rektorát UCM + ŠD a o 
plánovaných vlastných zdrojoch v roku 2023 v položke Rektorát + ŠD. 

Uznesenie č. 27/2023: 
Akademický senát UCM schválil Rozpočet UCM na rok 2023.   

Uznesenie č. 28/2023 
Akademický senát UCM zrušuje Štatút IFBLR  

Všetky uznesenia sú splnené alebo v plnení. 
AS UCM zobral na vedomie. 

3. Informácie o prijatých uzneseniach zo zasadnutia AS UCM z 27. 6. 2023 (tajomník AS) 

Nakoľko zasadnutie AS UCM dňa 27. 6. 2023 nebolo uznášania schopné boli potrebné uznesenia 
schválené per rollam, a to: 

Uznesenie č. 29/2023: 
Akademický senát UCM schválil návrh Výročnej správy o hospodárení UCM za rok 2022 a Návrh 
na rozdelenie hospodárskeho výsledku a schválenie účtovnej závierky za rok 2022. 

Pozn: Výročná správa o hospodárení UCM za rok 2022 bola zaslaná na MŠVVŠ SR. 

Uznesenie č. 30/2023: 
Akademický senát UCM schválil členov Disciplinárnej komisie UCM – doc. JUDr. Bystríka 
Šramela , PhD.; RNDr. Vandu Adamcovú, PhD.; PhDr. Jána Demčišáka, PhD.; Mgr. Juliánu 
Minárikovú, PhD.; doc. PhDr. Jána Machyniaka, PhD.; PhDr. Janu Stanovú; doc. PhDr. Michala 
Lukáča, PhD.; RNDr, Zuzana Belkovú; Mgr. Jakuba Ladeckého; Sofiu Klebanovú; PhDr. Petra 
Šamalíka; Tamaru Mikleničovú. 

Uznesenie č. 31/2023: 
Akademický senát UCM schválil člena Rady pre vnútorné hodnotenie kvality Mgr. Michaelu 
Schorschovú – zástupcu študentov. 

Uznesenie č. 32/2023: 
Akademický senát UCM schválil členov Rady kvality IM UCM – Adelu Borčányovú a Miroslavu 
Jelonkovú. 

Všetky uznesenia sú splnené alebo v plnení. 
AS UCM zobral na vedomie. 
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4. Kooptovanie nových členov za FSV, FF, FZV (tajomník AS)  

Na základe výsledkov doplňujúcich volieb do AS UCM na FSV, FF, FZV a IM sú dnešným dňom 
kooptovaní za členov AS UCM títo senátori: 
Mgr. Stela Olejárová – FSV študentská časť 
Bc. Henrieta Kolníková – FF študentská časť 
Peter Vojtík – FF študentská časť 
MUDr. Zuzana Popracová, PhD. – FZV zamestnanecká časť 
Ing. Bc. Jana Korcová, PhD., LL.M – FZV zamestnanecká časť 
PhDr. Andrej Matonok – FZV študentská časť 
Michal Zámečník, Dis – IM študentská časť 
Ronald Herák – IM študentská časť 

Predseda AS privítal kooptovaných senátorov a zaželal im úspešné pôsobenie v AS UCM  

 
5. Schválenie člena Vedeckej rady UCM (rektorka UCM) 

Predseda AS UCM odovzdal slovo rektorke UCM, ktorá stručne predstavila kandidáta na člena 
Vedeckej rady UCM Dr.h.c. prof. PhDr. Petra Kónya, PhD. 

Predseda AS požiadal členov Volebnej komisie aby zabezpečili proces tajnej voľby a oznámili jej 
výsledky. Členom AS boli odovzdané hlasovacie lístky. Na základe sčítania odovzdaných 
hlasovacích lístkov, tajomník AS konštatoval, že AS schválil navrhovaného kandidáta za člena 
Vedeckej rady UCM. (Výsledok hlasovania: za: 23; proti: 0; zdržal sa: 0) 

Uznesenie č. 33/2023: 
Akademický senát UCM schválil Dr.h.c. prof. PhDr. Petra Kónya, PhD. za člena vedeckej rady 
UCM. 

6. Schvaľovanie členov Disciplinárnej komisie UCM 

Predseda AS UCM oboznámil členov AS o návrhu za členov DK UCM zo študentskej časti 
akademickej obce UCM (nominujú študentské časti akademických senátov, schvaľuje AS UCM): 

Fakulta zdravotníckych vied: Branko Jozef Bujnovský, študijný program fyzioterapia, I. stupeň, 
denná forma 
Nominácia Akademického senátu UCM: Nina Kališová, študijný program masmediálna 
komunikácia, I. stupeň, denná forma . 

Predseda AS požiadal členov Volebnej komisie aby zabezpečili proces tajnej voľby a oznámili jej 
výsledky. Členom AS boli odovzdané hlasovacie lístky. Na základe sčítania odovzdaných 
hlasovacích lístkov, tajomník AS konštatoval, že AS schválil navrhovaných kandidátov za členov 
Disciplinárnej komisie UCM. (Výsledok hlasovania: Branko Jozef Bujnovský: za: 20; proti: 0; 
zdržal sa: 3; Nina Kališová: za: 22; proti: 0; zdržal sa: 1) 
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Uznesenie č. 34/2023: 
Akademický senát UCM schválil Branka Jozefa Bujnovskáho a Ninu Kališovú za členov 
Disciplinárnej komisie UCM. 

7. Schvaľovanie vnútorného predpisu - Zásady voľby kandidáta na dekana fakulty a prijatia 
návrhu na odvolanie dekana fakulty UCM (predseda AS) 

Predseda AS prestavil členom AS návrh vnútorného predpisu - Zásady voľby kandidáta na 
dekana fakulty a prijatia návrhu na odvolanie dekana fakulty UCM. Zároveň informoval o jeho 
prerokovaní v Legislatívnej komisii a akceptovaní pripomienok zo strany členov LK. 
V upravenom a predloženom návrhu zároveň navrhol vypustiť ustanovenie § 4 ods. 4 písm. a). 
K takto pozmenenému návrhu vnútorného predpisu otvoril predseda AS diskusiu.  

Stanovisko Legislatívnej komisie AS predniesol predseda LK PhDr. Jozef Lenč, PhD., ktorý 
odporučil schválenie predloženého návrhu. 

Do diskusie sa prihlásila Ing. Eva Ürgeová, PhD., ktorá navrhla vypustiť v § 6 ods. 11 slová „v 
obálke“, čo bolo predkladateľom akceptované. PhDr. Martin Švikruha, PhD. navrhol doplniť 
vnútorný predpis o prílohu – Vzor Zápisnice o výsledku volieb. Tento návrh nebol zo strany 
predkladateľa akceptovaný, ale podľa vyjadrenia právnika UCM, bude takýto vzor spracovaný 
a zverejnený na intranete UCM. 

Návrh č. 2: Hlasovanie o schválení Vnútorného predpisu – Zásady voľby kandidáta na dekana 
fakulty a prijatia návrhu na odvolanie dekana fakulty UCM 

Výsledok hlasovania: za: 23; proti: 0; zdržal sa: 0 

Vnútorný predpis – Zásady voľby kandidáta na dekana fakulty a prijatia návrhu na odvolanie 
dekana fakulty UCM bol schválený. 

Uznesenie č. 34/2023: 
Akademický senát UCM schválil návrh vnútorného predpisu – Zásady voľby kandidáta na 
dekana fakulty a prijatia návrhu na odvolanie dekana fakulty UCM. 

8. Uznesenie AS UCM k integrácii (rektorka UCM) 

Predseda AS odovzdal slovo rektorke UCM, ktorá informovala o doterajšom procese vývoja 
výzvy vyhlásenej Ministerstvom školstva vedy, výskumu a športu SR (predbežná výzva, výzva, 
úpravy výzvy). Zároveň komentovala priebeh rokovaní s Trnavskou univerzitou (TRUNI) 
a stručne predstavila obsah pripravovaného projektu, ktorý bude zahrňovať investičné aktivity 
(nákup budov a ich rekonštrukcie), integračné aktivity (povinné a voliteľné) a návrh na 
vytvorenie konzorcia. Povinnou súčasťou predloženého projektu bude aj súhlas akademického 
senátu s predloženým projektom a vytvorením konzorcia, čo je obsahom navrhovaného 
uznesenia. 

Predseda AS otvoril diskusiu k predloženému návrhu uznesenia, ktoré bolo prerokované aj 
s predsedom AS TRUNI   

Do diskusie sa prihlásila doc. PhDr. Slávka Démuthová, PhD. ktorá konštatovala, že nakoľko nie 
je ešte skompletizovaný materiál projektu a k dispozícii je iba materiál predkladaný v rámci 
predbežnej výzvy, nevie, či nebude výsledkom projektu rušenie niektorých (duplicitných) 
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študijných programov. Zároveň vzniesla dotaz na možnosti financovania prevádzky 
novonadobudnutých budov. Rektorka UCM reagovala na predložené otázky. Podľa nej nie je 
predmetom projektu rušenie rovnakých študijných programov. Čo sa týka nových budov, 
uviedla, že ide o nákup budov, a to časť budovy na Hajdóczyho 1 v Trnave (doteraz v majetku 
STU), budovu internátu na Sibírskej ul. v Trnave (doteraz v majetku VÚC Trnava v správe SOŠE), 
budovu na Námestí SNP v Piešťanoch (doteraz v majetku VÚC Trnava) a budovu V jame 3 
v Trnave (doteraz v majetku mesta Trnava v správe SSS). Tieto objekty by sa stali majetkom 
novovzniknutého konzorcia, ktoré by zabezpečovalo aj financie na ich prevádzku. Práve 
postavenie konzorcia je najzložitejšou časťou projektu (komplikovaná právna analýza, ktorej 
výsledkom by mal byť legislatívny návrh na definovanie novej právnej formy ako aj spôsob 
zabezpečenia dotačných prostriedkov pre takéto konzorciá v budúcnosti). Doc. PhDr. Slávka 
Démuthová, PhD. následne navrhovala odloženie hlasovania až po spracovaní kompletného 
materiálu projektu. Rektorka UCM v zhode s kvestorom UCM reagovali, že nie je možné stanoviť 
realistický termín spracovania kompletného materiálu, čo súvisí s komplikovanými rokovaniami 
s majiteľmi budov. V diskusii vystúpila aj dekanka FMK doc. PhDr. Ľudmila Čábyová, PhD., ktorá 
vyjadrila podporu pripraveného projektu a predovšetkým vytvoreniu spoločných študijných 
programov, ktoré budú atraktívne pre študentov a budú výhodné z hľadiska ich financovania.  
Doc. Ing. Jana Moravčíková, PhD. položila otázku, či existuje možnosť, že by výsledkom projektu 
bolo zrušenie našej univerzity, na čo reagovala rektorka UCM, že v žiadnom prípade nie. PhDr. 
Jozef Lenč, PhD. sa dopytoval na plánovaný termín spracovania finálnej verzie projektu. 
Rektorka UCM odpovedala, že to nie je možné a vysvetlila na príkladoch, ako doteraz prebiehajú 
rokovania, či už s STU alebo mestom Trnava.1 

Predseda AS po ukončení diskusie dal hlasovať o predloženom návrhu uznesenia.   

Návrh č. 3: Hlasovanie o prijatí uznesenia AS UCM v znení: 

Akademický senát Univerzity sv. Cyrila a Metoda v Trnave ako orgán akademickej samosprávy 
vyjadruje súhlas so zapojením sa Univerzity sv. Cyrila a Metoda v Trnave do výzvy vyhlásenej 
Ministerstvom školstva, vedy, výskumu a športu SR s názvom „Podpora pri strategickom rozvoji 
infraštruktúry vysokých škôl“, kód výzvy: 08I01-20-V05 a vyjadruje súhlas s vytvorením 
konzorcia podľa § 2 ods. 15 zákona č. 131/2002 Z. z. o vysokých školách a o zmene a doplnení 
niektorých zákonov s Trnavskou univerzitou v Trnave. 

Výsledok hlasovania: za: 19; proti: 0; zdržal sa: 2 

Návrh uznesenia AS UCM bol schválený. 

Uznesenie č. 35/2023: 
Akademický senát Univerzity sv. Cyrila a Metoda v Trnave ako orgán akademickej 
samosprávy vyjadruje súhlas so zapojením sa Univerzity sv. Cyrila a Metoda v Trnave do 
výzvy vyhlásenej Ministerstvom školstva, vedy, výskumu a športu SR s názvom „Podpora pri 
strategickom rozvoji infraštruktúry vysokých škôl“, kód výzvy: 08I01-20-V05 a vyjadruje 
súhlas s vytvorením konzorcia podľa § 2 ods. 15 zákona č. 131/2002 Z. z. o vysokých školách a 
o zmene a doplnení niektorých zákonov s Trnavskou univerzitou v Trnave.  

 
1 (pozn.: v priebehu diskusie odišli dvaja členovia AS, celkový počet členov AS je 21) 
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9. Podmienky prijímacieho konania na IM UCM pre akad. rok 2024/2025 (rektorka UCM) 

Predseda AS odovzdal slovo riaditeľovi Inštitútu manažmentu (IM) doc. PhDr. Michalovi 
Lukáčovi, PhD., ktorý prestavil návrh na ponuku študijných programov UCM a podmienky 
prijímacieho konania na IM UCM na AR 2024/2025 pre IM UCM v Trnave v bakalárskom 
jednoodborovom študijnom programe Manažment v turizme a hotelierstve – denná/externá 
forma.   

Do diskusie k predloženému návrhu na nikto neprihlásil. 

Návrh č. 6: Hlasovanie o schválení Podmienok prijímacieho konania na IM UCM pre 
akademický rok 2024/2025 

Výsledok hlasovania: za: 21; proti: 0; zdržal sa: 0 

Podmienky prijímacieho konania na IM UCM pre akademický rok 2024/2025 boli schválené. 

Uznesenie č. 34/2023: 
Akademický senát UCM schválil Podmienky prijímacieho konania na IM UCM pre 
akademický rok 2024/2025 

10. Vyhlásenie doplňujúcich volieb do zamest. časti AS UCM na IM UCM (predseda AS) 

Predseda AS informoval o potrebe doplňujúcich volieb do zamestnaneckej časti AS UCM za IM. 

Priebeh, sčítanie a oznámenie výsledku zabezpečí volebná komisia v zložení: 
· Ing. Andrea Vadkertiová, PhD. 
· PhDr. Jaroslava Gburová, PhD. 
· Mgr. Ing. Tomáš Malatinec, PhD. 
· doc. Ing. Katarína Stachová, PhD. (náhradníčka) 
Podávanie návrhov: 26. 10. 2023 do 3. 11. 2023 prostredníctvom podateľne UCM   

Termín doplňujúcich volieb: 9. 11. 2023 

AS UCM zobral na vedomie. 

11. Rôzne 

a) Správa o činnosti SR 
Predseda AS UCM informoval o vypracovaní Správy o činnosti SR UCM v Trnave za rok 2022. 
Správa je členom AS UCM k dispozícii v sharepointe AS UCM. V súlade s § 9 ods. 1, písm. m) 
berie AS UCM na vedomie Správu o činnosti Správnej rady Univerzity sv. Cyrila a Metoda 
v Trnave za rok 2022. 
AS UCM zobral na vedomie. 
 

b) Informácie z RVŠ SR  
Zástupca UCM v RVŠ SR PhDr. Jozef Lenč, PhD. informoval členov AS UCM činnosti RVŠ SR 
v predchádzajúcom období. Vyzval členov AS UCM na predloženie podnetov, ktoré by mohol 
tlmočiť na RVŠ SR v súvislosti s pripomienkovaním pripravovaného vládneho programu 
v oblasti vysokého školstva. 
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c) Informácie zo ŠRVŠ SR 
Zástupca UCM v ŠRVŠ SR Mgr. Matej Kubák informoval členov AS UCM o činnosti ŠRVŠ SR 
v predchádzajúcom období. Vyzval členov AS UCM v rámci študentskej časti na účasť na 
Konvente akademických senátov v Bratislave.  
 

d) Parkovanie 
Členka AS UCM doc. Ing. Jana Moravčíková, PhD. informovala o problémoch s parkovaním 
motorových vozidiel zamestnancov v okolí objektov UCM. Vzniesla otázku o možnosti 
zlepšenia podmienok parkovania. Rektorka UCM reagovala informáciami o komplikovaných 
rokovaniach s mestom, ktoré nie je v tomto smere ústretové. Zároveň pripomenula, že 
v pripravovanom projekte (Podpora pri strategickom rozvoji infraštruktúry vysokých škôl), by 
sa mala čiastočne riešiť aj otázka parkovania v rámci pozemkov vo vlastníctve univerzity.  

 
10. Záver 

Predseda AS poďakoval všetkým prítomným za účasť na zasadnutí AS UCM. 

 

Zapísal: Ing. Roman Mareš 
Overili: Ing. Eva Ürgeová, PhD. a PhDr. Jozef Lenč, PhD. 

 

 

 
doc. PhDr. Ján Višňovský, PhD., v. r. 

predseda AS UCM v Trnave 

 

Prílohy originálu zápisnice zo dňa 25. októbra 2022: 
1) Pozvánka na zasadnutie zo dňa 19. 10. 2023 
2) Prezenčná listina zo dňa 25. 10. 2023 
3) Hlasovacie lístky – schválenie člena VR UCM 
4) Hlasovacie lístky – schválenie členov DK UCM 
5) Vnútorný predpis - Zásady voľby kandidáta na dekana fakulty a prijatia návrhu na 

odvolanie dekana fakulty UCM 
6) Návrh na ponuku študijných programov UCM prijímacie konanie na AR 2024/2025 IM 

UCM v Trnave 

  


